
Actuele vragenronde conform art 41 van het Reglement van 
Orde 

LOGO

Datum: 22-11-2022
Onderwerp: Stroomnet in Drenthe loopt vol

Toelichting

17 November jongstleden hebben wij vol verbazing in het DVHN 
kunnen lezen dat ons stroomnet vol is. En 23 November konden wij 
in het DVHN lezen dat de provincie furieus is over de maatregelen 
die TenneT voorstelt. Ook Leefbaar is boos en ook  Extra verbaasd 
omdat Leefbaar bij de behandeling van de zonneparken meerdere 
malen heeft aangegeven dat er veel signalen waren dat het net 
overbelast was en het vergunnen van grootschalige zonneparken 
binnen onze gemeente niet verstandig zou zijn omdat we dan in de 
toekomst daar last van zouden krijgen wat LBO niet wenselijk vond. 
LBO is toen toegezegd dat deze signalen niet bekend waren en er 
geen problemen met het net zouden ontstaan. Nu is dit wel het 
geval en willen wij graag antwoorden op onze vragen? 

Vragen

• Wat zijn hier van de gevolgen voor onze inwoners/ bedrijven en 
ons maatschappelijk vastgoed.

• Is er zicht op uitbreiding van het net, zo nee wat is het 
perspectief.

• Liggen er nog commerciële aanvragen voor uitbreiding of 
nieuwe zonneparken binnen onze gemeente.

• Kunnen wij met deze feiten ook beleid ontwikkelen waarbij we 
de uitbreiding of eventueel nieuwe vergunningen  van deze 
parken binnen onze gemeente  niet gaan verlenen tot dat er 
weer voldoende capaciteit beschikbaar is.

• Kunnen wij als gemeente ook beleid maken waarbij wij voorrang 
verlenen aan ons maatschappelijk vastgoed zodat wij als 
gemeente verder kunnen verduurzamen om zo ook onze 
verduurzamingsdoelstellingen te behalen.

• Hebben wij als gemeente ook de mogelijkheid om met de 
netbeheerders te zoeken naar oplossingen, zodat de mogelijke 
gevolgen voor onze inwoners minimaal zijn.



Naam indiener  Annemiek de Groot Leefbaar Borger-Odoorn
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